
 
 
 

 
  
 

 
CRA General Questions 

 
• Has there been a Change of Name since last filing? 
• Have you changed your Marital Status last year? 
• Have you claimed bankruptcy in the past 2 years? 
• Have you purchased any property last year? 
• Did you sell a home last year and what to claim the principal residence 

exemptions? 
• Did you own Foreign Property at any time last year with a total cost of more 

than $100,000? 
• Are you required to file a T3 Bare Trust Return for last calendar year? 
• Did you own or hold an interest in a non-resident corporation or trust that is a 

foreign affiliate or controlled-foreign affiliate at any time last year? 
• Are you exempt from income tax in Canada at any time last year because you 

were an officer or servant of the government of another country, such as 
diplomat, a family member who resided with such a person, or an employee of 
such a person? 

• Were you a person in respect of whom a children’s special allowance(CSA) was 
payable at anytime last year? 

 
 
 
If the above answer requires selecting "Yes," please contact us. 
 
 



 

 
 

 

加拿大税务局常见问题 
 

• 自上次申报以来，您是否更改了姓名？ 

• 您去年是否更改了婚姻状态？ 

• 在过去2年内，您是否宣布了破产？ 

• 您去年是否购买了任何财产？ 

• 您去年是否出售了住房，并希望申请主要住所豁免？ 

• 去年您是否在任何时候拥有总成本超过100,000加元的外国财产？ 

• 您是否需要为上一日历年提交T3裸信托申报？ 

• 去年您是否在任何时候拥有或持有一家非居民公司或信托的利益，该公司

或信托是外国附属公司或受控外国附属公司？ 

• 去年您是否因为是另一个国家的政府官员或雇员（如外交官）、与此类人

士居住在一起的家庭成员，或此类人士的雇员而免于缴纳加拿大所得税？ 

• 去年您是否是在任何时候可支付儿童特别津贴（CSA）的人？ 

 

如果以上问题的答案需要选择“是”，请联系我们。 


